
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ 6/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.152/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση εκτέλεσης του έργου «Διάνοιξη-
κρασπέδωση- ασφαλτόστρωση οδών 9ης 
Συνοικίας» με αυτεπιστασία 

 
       Σήμερα  23 Mαρτίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 19-3-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών 
βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Ι. Κουρουζίδης Κ.  Ασλάνογλου  
2. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης  
3. Κ. Κόλβατζης E. Σοφιανίδης  
4. Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου  
5. Α. Δελαβερίδης B. Tσίλης  
6. Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης  
7. Θ. Τέτος    
8. Ε. Λελεκάκης   Απόντες Πάρεδροι 

   9. Κ. Πουλασουχίδης   Γ. Μπαλτζής 
 10. Π. Καρασαββίδου   Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Κ.      Γκαβαϊσές   Θ. Δεμερτζής 
12. Α. Καραντουμάνης    
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 140/98  
14. Ε. Παναγιωτίδης  απόφασης  προσήλθε ο   κ. Δ. Αδάμου. 
15. Ο. Σιδηρόπουλος      Κατά τη   συζήτηση   της   υπ’ αριθ.  142/98   απόφασης 
16. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα προσήλθε  ο   κ.  Π.  Αγαθαγγελίδης & αποχώρησαν οι κ. κ 
17. Δ. Ζαμάνης Δ. Ζαμάνης & Π. Αγαθαγγελίδης. 
18. Μ. Αδαλόγλου       Κατά   τη  συζήτηση  της υπ΄  αριθ. 144/98    απόφασης 
19. Π. Αγαθαγγελίδης προσήλθε ο κ. Κόλβατζης . 

        Κατά  τη   συζήτηση   της   υπ΄ αριθ.  152/98  απόφασης 
   αποχώρησαν  οι κ.κ. Π.Καρασαββίδου & Ο. Σιδηρόπουλος. 
    

 



 Στη συνέχεια ο προεδρεύων Αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 14ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-3-98 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Κων/νου Γκαβαϊσέ  που έχει ως εξής: 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 11 του Π.Δ. 171/87 για τα «Οργανα που 
αποφασίζουν ή γνωμοδοτούν και ειδικές ρυθμίσεις σε  θέματα έργων που 
εκτελούνται από τους ΟΤΑ και άλλες σχετικές διατάξεις» προβλέπεται ότι: 
 «Η εκτέλεση έργων με αυτεπιστασία γίνεται από τον Δήμαρχο μετά από 
σχετική απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου που λαμβάνεται ύστερα από σύμφωνη 
εισήγηση του Δημάρχου χωρίς να απαιτείται γνωμάτευση της Διευθύνουσας ή 
Επιβλέπουσας υπηρεσίας». 
 Στον προϋπολογισμό και στο Τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου μας για το έτος 
1998 περιλαμβάνονται και το έργο «Διάνοιξη- κρασπέδωση- ασφαλτόστρωση οδών 
9ης Συνοικίας» με προϋπολογισμό 25.000.000 δρχ. και ΚΑ 70/151.9ιζ και πίστωση 
10.000.000 δρχ. και για το οποίο εισηγούμαστε την εκτέλεσή του με αυτεπιστασία με 
βάση την φύση των υπό εκτέλεση εργασιών των διάρθρωση της τεχνικής μας 
υπηρεσίας  και το υπάρχον  εργατοτεχνικό προσωπικό του Δήμου μας. 
 Και  κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Γκαβαϊσές :Είναι ένα έργο με προϋπολογισμό 25 εκ. και πίστωση για το 1998 
με 10 εκ. Είναι δρόμοι στο Πανόραμα. Εχουμε κάνει τη διακήρυξη για την πρόσληψη 
του  προσωπικού. Αυτό θα μπορούσε να μη γίνει με αυτεπιστασία. Είναι απ΄αυτά που 
επιδέχονται τη μία ή την άλλη οδό εκτέλεσης. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος :Ορίστε ερωτήσεις. 
 Παναγιωτίδης :Είπατε ότι έχετε προκηρύξει την πρόσληψη έκτακτου 
προσωπικού. Ο Δήμος έχει μηχανήματα  για να κάνει τις ασφαλτοστρώσεις κλπ; 
 Γκαβαϊσές :Εχουμε κάνει διαγωνισμό και έχουμε προμηθευτές μηχ/των, 
ασφάλτου κλπ. Εχουμε ήδη νοικιάσει μηχ/τα με την ώρα. Ολοι οι διαγωνισμοί έχουν 
γίνει και στα υλικά και στα μηχ/τα. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος :Στη σημερινή συνεδρίαση παραβρίσκονται και 
μέλη του συλλόγου εργοληπτών οι οποίοι ζήτησαν να πάρουν το λόγο. Ορίστε ένας 
εκπρόσωπός σας να μας πει για ποιο λόγο θέλετε να μιλήσετε στο θέμα αυτό; 
 Ιωαννίδης Κ., πρόεδρος εργοληπτών :Δεν θέλουμε να μιλήσουμε για το 
συγκεκριμένο θέμα αλλά γενικά για την εκτέλεση έργων του Δήμου με αυτεπιστασία. 
 Κουρουζίδης :Διαδικαστικά, δεν πρέπει να δοθεί ο λόγος τώρα. Να 
ολοκληρωθεί η συζήτηση του σημερινού θέματος και μπορεί να μπει  θέμα για 
συζήτηση αν το επιθυμεί το ΔΣ αμέσως μετά. 
 Παναγιωτίδης :Είναι μία θέση η οποία θα εκφρασθεί σ’ ένα αίτημα 
συμπολιτών οι οποίοι παραβρίσκονται εδώ. Πιστεύω ότι λάθος μέρα διάλεξαν επειδή 
απουσιάζουν ο πρόεδρος του ΔΣ και ο Δήμαρχος, χωρίς αυτό να σημαίνει ότι το ΔΣ 
δεν μπορεί να έχει την άποψή του. 
 Συμφωνώ για τα υπόλοιπα έργα να γίνουν με αυτεπιστασία πλην αυτού του 
Πανοράματος. Πρέπει να βγάλουν σε δημοπρασία τα έργα που αφορούν 
ασφαλτοστρώσεις κλπ. για δύο λόγους. Ο πρώτος διότι θα μας στοιχίζουν φθηνότερα 
και ο δεύτερος λόγος είναι η ταχύτητα και ότι ο κλάδος των εργολάβων  περνάει μία 
κρίση. Ο Δήμος δεν έχει μόνο υποχρέωση να προσλαμβάνει κάποιους εργαζόμενους 
για την αντιμετώπιση της ανεργίας αλλά μεγαλύτερη θα είναι η ανεργία αν αυτοί οι 
κλάδοι καταστραφούν. 
 Ποτουρίδης :Πολλές φορές συζητήσαμε για το θέμα αυτό. Σήμερα όμως είναι 
ιδιαίτερη τιμή που συμπαρίσταται αυτός ο κλάδος στη συνεδρίαση του ΔΣ. Είμαστε 
υποχρεωμένοι, για να γίνουν οι προσλήψεις εποχιακού προσωπικού, να καταθέσουμε 
προς έγκριση τις μελέτες των έργων       με αυτεπιστασία και γι’ αυτό υπήρξε      μία 



κινητικότητα τέτοιων θεμάτων στα 2-3 τελευταία συμβούλια. Αυτός, ίσως, να είναι 
ένας λόγος που ήρθαν οι συμπολίτες μας. Όλα αυτά τα χρόνια  γνωρίζουμε ότι ο 
Δήμος βοήθησε πολλούς κλάδους όπως και αυτόν των εργοληπτών. Αυτή η δημοτική 
αρχή πάσχισε να φέρει μεγάλα έργα στην πόλη τα οποία δημοπρατήθηκαν και 
έδωσαν δουλειά είτε σε εργολήπτες είτε και σε άλλους κλάδους. Δημοπρατήθηκαν 
έργα της ΔΕΥΑΒ, σχολικά κτίρια, η δημ. αγορά, το συνεδριακό κέντρο, τις δύο 
ομάδες των εργ. Κατοικιών κ.α. Πολλές φορές όμως υπάρχει σκληρός ανταγωνισμός 
και επικρατούν εργολάβοι που δεν είναι συμπολίτες μας. Ετσι τα γυμναστήρια του 1ου 
Γυμνασίου και του 2ου Γυμνασίου, την ανακαίνιση των εργ. Κατοικιών κ.α τα 
κατασκευάζουν τέτοιοι  εργολήπτες. Η θέση του Δήμου ήταν κοντά στους 
εργολήπτες της Βέροιας. 
 Όμως τα έργα του Δήμου έχουν κάποια ιδιομορφία. Πολλές φορές στις 
διανοίξεις οδών τα οικόπεδα που ρυμοτομούνται δεν είναι σωστά και χρειάζονται να 
κατασκευαστούν σκάλες, τοιχεία κλπ. και γι’ αυτό επιλέγεται να γίνουν έργα  με 
αυτεπιστασία. Με την αυτεπιστασία επίσης βοηθούμε και τον τομέα των οικοδόμων 
που πλήττεται κι’ αυτός από την ανεργία. Αν δεν λειτουργούσαμε έτσι αρκετοί 
συμπολίτες μας δεν θα κολλούσαν ένσημα.  
 Τα συγκεκριμένα έργα δεν μπορούν να δοθούν σε εργολήπτες διότι ο Δήμος 
διαθέτει οργανωμένα συνεργεία. Ετοιμάζονται μεγαλύτερες μελέτες για να δοθούν. 
Αδίκως  λοιπόν υπάρχει ανησυχία. Θα γίνουν δημοπρασίες εφόσον υπάρχει και η 
ρευστότητα. 
 Παναγιωτίδης :Δευτερολογία. Οσα έργα ανήκουν στο ταμείο  συνοχής είναι 
από το νόμο υποχρεωτικά να βγαίνουν σε δημοπρασία. Αυτά που είπε ο κ. 
Ποτουρίδης δεν έχουν καμία σημασία. Υπάρχουν τα έργα που κάνει ο Δήμος με δικές 
του  δυνάμεις. Για εκείνα κουβεντιάζουμε. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Αρνητική ψήφο έδωσαν οι κ.κ. Ε.Παναγιωτίδης και Φ. Γαλανούδη. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 19-3-98 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Κων/νου 
Γκαβαϊσέ. 
2.-Την με αριθ. 29/98 μελέτη του τεχνικού τμήματος Δήμου Βέροιας. 
3.-Ότι με τη σημερινή διάρθρωση του τεχνικού τμήματος μπορεί ο Δήμος Βέροιας να 
εκτελέσει με μικρότερη δαπάνη το παραπάνω έργο. 
4.-Ότι ο Δήμος Βέροιας διαθέτει μηχανικό εξοπλισμό για την εκτέλεση του έργου. 
5.-Ότι στο τεχνικό προγραμμα του Δήμου έτους 1998 περιλαμβάνεται το έργο 
«Διάνοιξη-κρασπέδωση-ασφαλτόστρωση οδών 9ης Συνοικίας» με προϋπολογισμό 
25.000.000 δρχ. και πίστωση 10.000.000 δρχ. 
6.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.-Τις διατάξεις των άρθρων 58 του ΠΔ 609/85 «Κατασκευή δημοσίων έργων» και 
11 του ΠΔ 171/87 «Εκτέλεση έργων με αυτεπιστασία». 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την εκτέλεση με αυτεπιστασία του έργου «Διάνοιξη-κρασπέδωση-
ασφαλτόστρωση οδών 9ης Συνοικίας» του τεχνικού προγράμματος του Δήμου έτους 
1998, προϋπολογισμού 25.000.000 δρχ. και πίστωση 10.000.000  δρχ. στον ΚΑ 
70/151.9ιζ. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 152/ 1998 

.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ  ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Κ. Γκαβαϊσές 

 Μ. Ποτουρίδης Α. Καραντουμάνης  
ΜΗΧΑΗΛ  ΑΔΑΛΟΓΛΟΥ Κ.  Κόλβατζης Ε. Παναγιωτίδης 

 Κ. Βαφείδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
 Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης 
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Πουλασουχίδης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Π.  Καρασαββίδου   
     
     

 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 2-4-1998 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


